
Statutární město Ostrava 
městský obvod Michálkovice 
zastupitelstvo m ěstského obvodu  

Zápis  

 
 

Zápis 
průběhu 3. zasedání zastupitelstva m ěstského 
obvodu 
konaného dne 11.02.2015 
 
Místo konání:  zasedací místnost 

Předsedající:  Ing. Martin Juroška, Ph.D. 

Přítomno:  14 členů zastupitelstva 

zástupci městských obvodů 

ředitelé podniků 

zástupci odborů 

ostatní 

(viz. prezenční listina) 

Omluveni:  Jakub Sedláček 

Neomluveni:  0 

Zahájení:  17,00 hod. 

Přestávka:   

Ukon čení:  17,45 hod. 

Zapisovatel:  Ing. Eliška Prymusová 

 
 

 

Přehled materiál ů, které byly z projednávání odloženy:  

Číslo materiálu  Věc 

Přehled materiál ů, které byly z projednávání staženy:  

Číslo materiálu  Věc 



 

Přehled písemností p ředložených p římo na jednání:  

ZMOb/0026/15 - Zpráva o činnosti orgánů městského obvodu 

ZMOb/0029/15 - Žádost o stanovisko 
  

 
Složení slibu 
 
Předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval člena zastupitelstva Ing. Rudolfa 
Daška ke složení slibu. 

 

Materiál č. ZMOb/0030/15 

Schválení programu zasedání 

Starosta městského obvodu seznámil přítomné s aktualizovaným programem. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 14 pro, 0 proti, 0 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0024/ZMOb-Mich/1418/3 
 

Materiál č. ZMOb/0031/15 

Určení ov ěřovatel ů zápisu 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: paní Dagmar Illichmannová a paní Zdeňka Muchová 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 12 pro, 0 proti, 2 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0025/ZMOb-Mich/1418/3 
 

Materiál č. ZMOb/0032/15 

Zpráva ov ěřovatel ů zápisu 

Ověřovatelé zápisu z 2. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Michálkovice ověřili zápis 
bez připomínek. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 14 pro, 0 proti, 0 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0026/ZMOb-Mich/1418/3 
 

 



Materiál č. ZMOb/0026/15 

Zpráva o činnosti orgán ů městského obvodu 

Starosta městského obvodu přednesl zprávu o činnosti orgánů městského obvodu, kde 
informoval přítomné o práci rady městského obvodu, volnočasových a kulturních akcích.  
 
Bez připomínek. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 14 pro, 0 proti, 0 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0027/ZMOb-Mich/1418/3 
 

Materiál č. ZMOb/0024/15 

Žádost o nada ční dar Nadace Landek 

Starosta městského obvodu seznámil přítomné s materiálem.  
 
Bez připomínek. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 14 pro, 0 proti, 0 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0028/ZMOb-Mich/1418/3 
 

Materiál č. ZMOb/0025/15 

Žádost spolku Lungta 

Starosta městského obvodu seznámil přítomné s materiálem.  
 
Bez připomínek. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 10 pro, 0 proti, 4 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0029/ZMOb-Mich/1418/3 
 

Materiál č. ZMOb/0027/15 

Finan ční vypo řádání za rok 2014 

Starosta městského obvodu seznámil přítomné s materiálem.  
 
Bez připomínek. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 14 pro, 0 proti, 0 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0030/ZMOb-Mich/1418/3 



Materiál č. ZMOb/0028/15 

Schválení poskytnutí neinvesti čních ú čelových dotací z rozpo čtu MOb Michálkovice 

Starosta městského obvodu seznámil přítomné s materiálem. 
 
Předseda finančního výboru František Bolfík přečetl zprávu finančního výboru, kde navrhuje 
snížení dotace žadatele Klubu přátel US cars o 2000,- Kč tj. na 8000,- Kč a navýšení dotace 
žadatele TJ FC SLAVIA Michálkovice o 2000,- Kč tj. na 10000,- Kč. 
 
Paní Muchová se dotázala, co je k tomu vedlo. Sdělila, že Klub přátel US cars by se měl 
zviditelnit. 
 
Pan Bolfík vysvětlil, že by se měly spíš přidat finanční prostředky dětem městského obvodu. 
 
Ing. Dašek uvedl, že pokud toto bylo navrženo radou pověřenou pracovní skupinou, nemělo 
by se s položkami hýbat. 
 
Starosta městského obvodu upozornil, že zpráva finančního výboru není klasický 
pozměňovací návrh, a proto navrhl, aby se hlasovalo o jeho původní verzi. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 10 pro, 3 proti, 1 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0031/ZMOb-Mich/1418/3 
 

Materiál č. ZMOb/0029/15 

Žádost o stanovisko 

Starosta městského obvodu předal slovo Ing. Vladimíru Kozlovi (garant materiálu), který 
přítomné seznámil s obsahem materiálu.  
 
Bez připomínek. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 14 pro, 0 proti, 0 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0032/ZMOb-Mich/1418/3 
 

Organiza ční záležitosti 

 

Dotazy, p řipomínky a podn ěty členů zastupitelstva m ěstského obvodu 

 

 

 



Diskuse – R ůzné 

Starosta městského obvodu připomněl přítomným, že se mohli a mohou vyjadřovat k celému 
průběhu zasedání zastupitelstva a vyzval přítomné k případným dotazům či podnětům. 

Občané: dotaz k parkování firmy Lumis na ul. Holandské (ve směru z ul. Čihalíkové). Již 
dotaz vznesli dříve, ale za ½ roku se stále nic nevyřešilo. Situace se naopak zhoršila. Přibylo 
10 automobilů, tzn. denně parkuje v této oblasti cca 40 automobilů. Existuje zde bezpečnostní 
riziko, není zde chodník. Je potřeba zajistit pravidelné kontroly Policií ČR, místo osadit 
dopravním značením a zajistit dodržování vyhlášky. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.: sdělil, že místo osadíme dopravními značkami. 

Petr Polach: souhlasí se situací a arogancí lidí v této oblasti. 

Občané: spolupráce s Policií ČR nevedla nikam. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.: sdělil, že již vyzkoušel komunikaci s Policií ČR i Městskou 
policií. 

Občané: popsali dále situaci s tím, že loni na podzim dokonce v místě zastavilo vozidlo 
Policie ČR a měřilo zde rychlost projíždějících vozidel. Tím ještě zhoršilo průjezdnost tohoto 
úseku. 

Ing. Rudolf Dašek: je nutno vyřešit dopravní značení. 

Dagmar Illichmannová: dotaz, jak je řešeno stavební povolení firmy. 

Občané: odpověď, že zřejmě je řešeno pouze parkování zaměstnanců a ne ostatních občanů. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.: osadíme značky a musíme doufat, že represivní složky státu 
zasáhnou. 

Občané: žádají o sdělení horizontu vyřešení této záležitosti. 

Ing. Vladimír Kozel: termín nelze získat hned, je to delší proces. Ulice Holandská již byla 
částečně osazena dopravním značením, my si situaci dořešíme. Má informaci od výše 
uvedené firmy, že přibydou parkovací plochy. 

Občané: je to nepravda. Firma nechce řešit situaci. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.: shrnul, že můžeme garantovat dopravní značení, ale neumíme 
garantovat, že Policie ČR se bude činit. 

Ing. Vladimír Kozel: tato část Holandské ul. je prvořadá v opravách komunikací městského 
obvodu. 

Zdeňka Muchová: občané se na ni obrátili s žádostí. U bývalé školy (v současnosti vlastníkem 
p. Mitrus), kde jsou nyní nájemní byty, bylo vybudováno parkoviště. Občané tohoto domu 
však toto parkoviště nevyužívají a parkují podél komunikace Československé armády. 



Z tohoto důvodu následně nelze k parkování využít komunikaci jinými občany. Další stížnost 
– mají k dispozici pouze 1 popelnici – jak lze zařídit zvýšení počtu těchto popelnic. 

Ing. Vladimír Kozel: odpověď k popelnicím – nájemci s trvalým bydlištěm v Ostravě platí 
poplatky za komunální odpad. Vlastník nemovitosti je povinen zařídit přistavení adekvátního 
počtu popelnic. Pokud nemají tito občané trvalý pobyt v Ostravě, i tak je vlastník povinen 
zajistit přistavení správného počtu popelnic. 

Mgr. Květoslava Sedláčková: upozornila přítomné, že dům, kde bydlela rodina Klempárových 
(naproti jejímu domu) má zničený plot. Je nutno zajistit, aby vlastník nemovitosti opravil 
oplocení, protože do objektu vnikají děti a hrají si tam. Hrozí možnost, že se stane na místě 
úraz. Plot je nutno opravit především zepředu – z ulice Briketářské. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.: informoval, že byly debaty ohledně prodeje nemovitosti. 

Mgr. Květoslava Sedláčková: sdělila, že majitel nebyl ochoten nemovitost prodat. 

Ing. Vladimír Kozel: informoval, že problém byl s rozparcelováním. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.: je nutno prostudovat stavebně právní předpisy – jistě bude na 
vlastníka metr. 

 

Závěr 

Starosta městského obvodu poděkoval přítomným za účast a zasedání zastupitelstva ukončil. 

Usnesení z 3. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0024/ZMOb-
Mich/1418/3 do č. usnesení 0032/ZMOb-Mich/1418/3 a výsledky hlasování jsou nedílnou 
součástí tohoto zápisu. 

Ověřovatelé zápisu: 

Dagmar Illichmannová  ……………………………………….. 

 

Zdeňka Muchová ……………………………………….. 

 

 

 

zapisovatel/ka 

V Ostravě dne: 

 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.  

předsedající 

V Ostravě dne: 


